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Verslag: Algemene ledenvergadering      

Datum:           5 juli 2018 

Tijdstip: 16.00 uur 

Locatie:         Ministerie van Eten en Drinken, Zuidzijde Haven 39, Bergen op Zoom 

 

Aanwezig: 
P. van den Eijnden (voorzitter), C. Pipping (Apparatenbouw en machinefabriek De Poort BV),  
D. Istha (Mazars), W. Dirks  (parkmanagementondersteuning), M. v.d. Avert (Handelsond. 
M.v.d. Avert), A. Tak (AT Bouw Holding), S. Borth (Heijnen BV), E. Moerland (gemeente 
BoZ), S. Robben (Robben Autoschade), R. Hamelink (van den Bosch Transporten), M. 
Velthoen en M. Nuijten (Zeeverkenners), F. Doomen (DHL), M. v.d. Berg  en H. van Linden 
(Ricoh), H. Beijers en G. Wisse (Weldas), M. Kersten (BOZ group), P. Verswijver 
(Easyspaces-Poort van Berrege), J. Konings (RVS Beitserij), L. v.d. Ende (Taart en Toe),  
R. Segers (P. Jansen Installatietechniek), M. van Kaam (Mepavex), K. Bijl (Stichting AED), 
M. van der Meer (handhaving gem. BoZ), M. Kempees en M. Baars (Fourstar), D. Withagen 
(secretariaat) 

 

1. Opening 
De heer Van den Eijnden opent de vergadering en heet allen welkom. 
 
2. Mededelingen/ingekomen stukken 

Er zijn geen mededelingen of ingekomen stukken. 
 
3. Vaststelling van het verslag van de algemene ledenvergadering d.d. 13 

juli 2017 
De notulen worden goedgekeurd. 
 
4. Financien 
-   toelichting op begroting 2018 en de jaarcijfers 2017 
De heer Istha (penningmeester) licht e.e.a. toe.  
Leden hebben in 2017 een éénmalige korting van 20% gekregen op het jaarlijkse  
contributiebedrag en ook dit jaar is deze korting toegepast. 
De controle door de kascommissie heeft inmiddels plaatsgevonden door de heren Borth 
(Machinefabriek Heijnen) en Segers (P. Jansen Installatietechniek) en is in orde 
bevonden. 
De kascommissie voor volgend jaar bestaat uit de heren S. Borth (Machinefabriek 
Heijnen) en L. v.d. Ende (Taart en Toe). 
 
5.   Verslag werkroepen 
Overzicht projecten 

 Bestuur en werkgroepen 
Het bestuur overlegt ca. 6 keer per jaar,  de werkgroep beveiliging komt 3x per jaar bij 
elkaar en werkgroep kwaliteit bedrijventerrein schouwt nu 1x per jaar alle terreinen op TNP  

 Verder zijn er ledenbijeenkomsten, bedrijfsbezoeken en de nieuwsbrief wordt 4x per jaar 
verstuurd. 
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● Keurmerk Veilig Ondernemen (KVO) 
Certificering vindt 1x per 3 jaar plaats in samenwerking met de gemeente, politie, 
brandweer en TNP. De volgende certificering zal in 2019 plaatsvinden. 

 
● Veiligheid/Beveiliging 
 Een bedrijvenscan uit laten voeren is nog steeds mogelijk bij elk bedrijfslid.  
 Dit geldt ook voor de afspraak die met Kats Bewaking is gemaakt over alarmopvolging, 

keyholding wordt betaald door TNP 
 BHV/AED cursussen worden aangeboden, deels betaald door TNP. Helaas wordt hier 

maar mondjesmaat gebruik van gemaakt. 
 Camerabewaking op het terrein en er is terreintoezicht buiten werktijden door 

Securitas, mogelijk gemaakt door SABIC, en door fa. Kats. 
 TNP is hartsafe – er hangen ca. 32 AED’s. 
 Noodkaart - elk lid ontvangt een noodkaart die indien nodig geactualiseerd wordt en 

dan opnieuw wordt rondgestuurd aan de leden. Hierop staan alle relevante 
noodgegevens en AED’s vermeld. 

 
● Verkeersveiligheid 
Er zijn inmiddels diverse verbeteringen gerealiseerd. Er is onlangs een advies route 
vrachtverkeer aan de betreffende bedrijven verstrekt. 
     
● Kwaliteit Terrein TNP 
 Gevraagd wordt aan de ondernemers om ook het eigen terrein op te ruimen en bij te 

houden 
 Schouwronde wordt 1 x per jaar gehouden op de 3 terreinen samen met de gemeente, 

politie, brandweer en TNP-leden. 
 Er wordt een extra ronde gemaakt ten aanzien van verlichting 
 Ook aandacht voor zichtbaarheid en werking brandkranen 
 Er is extra aanpak van groen bovenop inzet gemeente 
   

● Revitalisering Gebieden 
 De Poort/deel Theodorushaven 

Er zijn al een aantal jaren gesprekken met de gemeente betreffende de aanpak van 
revitalisering en hopen dit jaar hierin stappen te maken, eventueel met financiële steun 
TNP. 
 
Werkgroep kwaliteit bedrijventerrein   
 Bij de schouwronde wordt controle uitgevoerd op groenonderhoud, status van de 

wegen, zwerfvuil en het gehele veiligheidsbeeld. Hierop wordt actie ondernemen door 
middel van een actielijst.  

 Er is ook aandacht voor zichtbaarheid en werking brandkranen 
 Er zijn extra schoonmaakrondes door WVS 
 En is er de jaarlijkse schoonmaakactie met de Zeeverkenners op De Poort 
 Door bijdrage van TNP kan het terrein op een hoger peil gebracht worden 
 Kwaliteit terrein is al verbeterd ten opzichte van vorig jaar, er is een betere uitstraling  
 Er is wel leegstand en parkeeroverlast 
 Aan allen wordt gevraagd waakzaam te zijn wanneer men misstanden vermoed en deze 

te melden bij de gemeente via 
https://www.bergenopzoom.nl/Inwoners/Wonen_verbouwen_verkeer/Veiligheid/Meldin
gen_Handhaving 
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 Een zorgpunt is De Poort-stukje Theodorushaven. Hiervoor zijn verbetervoorstellen aan 
de gemeente gedaan en worden uitgewerkt is samenwerking met de gemeente. Zie 
hiervoor de foto’s in de presentatie ALV. Te bekijken via website (klik op de link): 
http://tnp-boz.nl/2018/07/09/geslaagde-algemene-ledenvergadering/ 

 Er wordt ook gekeken of er camerabewaking op De Poort mogelijk is, hiervoor dient 
eerst ontsluiting Halsterseweg gerealiseerd te worden. 

 
Werkgroep beveiliging 

 We hebben vorig jaar van een aantal werkgroepleden afscheid genomen: Henk 
Viel, Johan v.d. Eijnden, C. van Opdorp en Daphne Wansink en hebben we 
nieuwe leden verwelkomd: Nick v.d. Rijt/J.Smidt, M. Kersten, J. Loos en F. de 
Visser. 

 In deze werkgroep worden de constateringen besproken en proberen we te 
faciliteren en te monitoren. 

 Ook de verkeersveiligheid wordt besproken, er zijn al diverse rijverbeteringen.  
 De groene golf is momenteel niet in werking en dat zal ca. 2 maanden gaan 

duren voordat het weer op orde is. 
 Het KVO wordt door deze werkgroep voorbereid en hiervoor is onlangs een 

enquête uitgezet onder alle bedrijven op TNP. De resultaten van deze enquête 
kunt u terugzien op de website http://tnp-boz.nl/2018/07/09/resultaten-
enquete-kvo/ 

 Cijfers van politie, brandweer en gemeente worden besproken in deze 
werkgroep. In 2017 waren er veel loze meldingen bij de brandweer en de 
brandweer wil graag benadrukken dat het van groot belang is dat de installaties 
goed onderhouden worden en maandelijks getest worden op een goede 
werking. 

 Camerabewaking werkt! Wanneer er zich iets voordoet waarbij camerabeelden 
nuttig kunnen zijn dan is het noodzakelijk hiervan aangifte te doen bij de 
politie. Dit is de enige manier om e.e.a. in werking te zetten.  

 
Parkeren vrachtwagens en vrachtverkeer centrum 

 Voor het probleem vrachtverkeer door het centrumgebied is een klankbordgroep 
opgericht. Hierin nemen Peter van den Eijnden en Martin van Kaam namens 
TNP deel. Door brieven te sturen naar de bedrijven om uit te delen aan de 
chauffeurs ter voorkoming van overlast en een routekaart aan te leveren die 
aan de chauffeurs uitgedeeld kunnen worden heeft TNP hier al acties in 
ondernomen. Ons doel is begrip kweken. Er is een voorstel dat er geen 
vrachtwagens door mogen die 12 meter of langer zijn.  
Wie nog kaarten nodig heeft en/of vragen hierover heeft kan dit kenbaar maken 
via TNP (secretariaat@tnp-boz.nl) 

 Het parkeren van vrachtwagens is ook een probleem. Door de APV mag er niet 
meer geslapen worden in de vrachtwagen en er is een parkeerverbod bij 
Noordland. Er wordt nu op regionaal gebied bekeken of er van de grens tot 
Rotterdam grote parkeerplaatsen gemaakt kunnen worden. Momenteel wordt in 
samenwerking met de gemeente onderzocht wat de haalbaarheid is om een 
openbare parkeerplaats tussen Versteden en DCN te realiseren en heeft dan 
plaats voor ca. 37 plaatsen. Deze plaatsen zijn dan wel bestemd voor het 
bestemmingsveerkeer van TNP. Deze plaatsen zijn gratis. Het is wellicht 
mogelijk om deze parkeerplaats nog iets groter te maken. Dan moet bekeken 
worden hoe dit te bewaken, hekken te plaatsen enz. Om dit te realiseren kan 
aan bedrijven op TNP gevraagd worden hiervoor iets beschikbaar te stellen, dan 
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hebben we een goede kans dat we samen met de gemeente een stap verder 
komen in dit verhaal.  

 
 

6. Verenigingszaken 
Bestuur: 
De heer Toine Tak, secretaris vanaf de oprichting bij onze vereniging treedt dit jaar af. 
In deze vergadering nemen we afscheid van Toine en hem wordt een cadeau en 
bloemen aangeboden. Peter v.d. Eijnden bedankt Toine voor zijn werkzaamheden en 
betrokkenheid bij de vereniging. Ook neemt Toine zelf nog het woord. 
Martin van Kaam is inmiddels als nieuw bestuurslid al enige tijd actief voor TNP. 
 
Nieuwe leden: 
In 2017: Rens en Partners, Concrete Valley, Green Chemistry Campus, Prima 
Personeel, Versteden en in 2018: Bleckmann, Fourstar, Manpower en Betoncentrale 
West Brabant. 
Glider Equipment en Anderz Advocaten hebben hun lidmaatschap beëindigd. 
  
De heer v.d. Eijnden spoort de leden aan om nieuwe leden aan te dragen. Elk lid zou 
bijvoorbeeld aan een (buurman) bedrijf kunnen vragen om lid te worden en dat er  
zodoende nieuwe leden bijkomen. 
 
Vergaderdata: 
De vergaderdata worden eind van het jaar voor 2019 vastgesteld. 
 
7. Rondvraag 

 Vraag betreffende stand van zaken afgebrande pand aan de Vierlinghweg. De 
gemeente is hier geen partij in. Ook op de schouw is hiervan melding gemaakt. 
Gevraagd wordt of hier camerabeelden van zijn, maar camerabewaking betreft alleen 
kentekenherkenning. Het is wellicht een manier om te zien wat en hoe.  
Aangegeven wordt dat dit op de agenda zal worden gezet van Stichting 
Parkmanagement. 

 Vraag betreffende parkeren vrachtwagens. Partner Logistics, Ricoh en van den Bosch 
hebben zelf al maatregelen genomen en zijn bezig aan de overkant van het bedrijf. 
Dit onderwerp staat op agenda in de regio. Er wordt aangegeven dat men het 
meeste last heeft van de koelmotors en niet van vrachtwagens zelf. Dit zouden we 
kunnen bespreken vanuit TNP. 

 Fourstar geeft aan dat er auto’s geparkeerd staan nabij hun bedrijf en dit veel 
rommel geeft. Wellicht grote afvalbakken te plaatsen en er hier als bedrijf zelf 
melding van maken. 
Bij Stichting Parkmanagement is afgesproken te bekijken wat het kost wanneer er 
een service is zoals nu in Roosendaal het geval is met de parkrangers. Ook kan aan 
Securitas en Kats gevraagd worden hiernaar te kijken. 

 
Hierna heeft Cor Verbruggen, gemeente Bergen op Zoom een presentatie gegeven 
over de veranderingen in de Openbare Ruimte en heeft uitgelegd hoe men een beeld 
kan krijgen hoe deze zaken door de gemeente georganiseerd worden. De presentatie 
kunt u inzien op onze website http://tnp-boz.nl/2018/07/12/presentatie-gemeente-
openbare-ruimte/ 
 
Wanneer men gebruikt maakt van de Buitenbeter app is het wel noodzakelijk dat de 
foto wordt doorgestuurd vanaf de betreffende locatie. 
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Bij meldingen verlichting, kapotte lantaarnpalen, hierbij het nummer van de 
lantaarnpaal vermelden. 
Meldingen voor wateroverlast, openbaar groen, handhaving enz. kan doorgegeven 
worden via https://bergenopzoom.nl/meldingen 
 
8.  Sluiting  
De heer Van den Eijnden dankt allen voor de aanwezigheid en sluit de vergadering. 
Deze bijeenkomst wordt dit keer afgesloten met een heerlijk tapasmenu bij het Ministerie 
van Eten en Drinken. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 


